
Skolebestyrelsesmøde Nørhalne skole og SI 

Den 12. december 2024 

Kl. 17 – 19 

Dagsorden 

Mødet afholdes i personalerummet 

Fraværende: Jonas, Mette, Susanne og Maria er på kursus til kl. 17. De kommer 

direkte herefter.  

Elevrådet: Deltager fra kl. 17.30  

Referent: Katrine 

Kage: Ingen kage, men mad efter mødet 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden V. Uffe 

Dagsorden godkendt 

 

Punkt 2: 

Rigets tilstand v. Henrik 

SFO – Nogle børn har svært ved strukturen i SFO’en som den er på nuværende tidspunkt. Tilbuddet i 

SFO’en tages op til dialog, for at skabe de bedste rammer for de børn, der har det svært. Hvordan 

laver vi et set up, hvor vi kan rumme alle? 

Koordinator – Katja har fået flere timer ind i ’koordinator rollen´ -  for at kvalificere SFO’en  

Jonas er blevet koordinator for store team, for at give dem ekstra hjælp og finde de gode løsninger 

lærerne imellem, og for at frigive noget af Henriks tid, så han får mere tid i børnehaven.  

Der skal laves en skoleudviklingsplan, der beskriver rammerne for de næste to år. Planen er at 

fortsætte det gode arbejde, der er i gang allerede nu med Nørhalnebarnet og Nørhalnevoksen. Der 

bliver øget fokus på læsning, og ellers fortsættes den gode strategi fra nu.  

 



Der spørges ind til en tidsplan for udbygningen af skolen. Henrik sender en forespørgsel til 

forvaltningen.  

 

Punkt 3: 

Gennemgang økonomi v. Henrik 

Henrik orienterer om regnskab for skole, SFO, børnehave og vuggestue. 

Vi kommer ud med overskud samlet set, men isoleret set giver børnehaven underskud. Der snakkes 

om muligheder for at mindske underskuddet næste år. Sættes på som punkt på februar mødet. 

 

Punkt 4: 

Nørhalne forældre.  

Uffe præsenterer et udspil for det videre forløb. 

Udkastet til Nørhalnefællesskabet er opbygget som ’Nørhalnebarnet’ med samme fundament. Uffe 

og Henrik vil gerne have både skolebestyrelsens, de professionelle voksne og forældrenes holdning til 

udspillet. Herefter tager vi tilbagemeldingerne og får det konkretiseret yderligere.  

 

Punkt 5: 

Punkter til kommende skolebestyrelsesmøder: 

- Feb: De nye retningslinjer og fokuspunkter jf. kvalitetsreform 

Februar: Budget 2025 

Februar: Hvad kan vi bruge ’Skole og forældre’ til? 

 

Punkt 6:  

Godkendelse af referat. 

Godkendt 

 

Kageliste: 

10. september – Katrine 22. oktober - Anders 20. november – Mette V 12. december - mad 5. februar - Jane 

3. marts - Uffe 10. april - Michael 12. maj – Marie 11. juni – sommerafslutning. - mad 


